
Ordinært styremøte
Torsdag 25. Mai 2023, kl. 14:15, rom: Laplace

Fysisk fagutvalg

sak num Sakstittel O/V/D

O: Orienteringssak. V: Vedtakssak. D: Diskusjonssak.

97 2023 Godkjenning av innkalling V

Innkallingen godkjennes ved akklamasjon

98 2023 Valg av ordstyrer og referent V

Rachel velges som ordstyrer, og Mads velges som referent ved akklamasjon.

99 2023 Godkjenning av referat V

Referatet fra forrige møte godkjennes ved akklamasjon.

100 2023 Check-in og orienteringer O

1. Leder opplyser om tidligere befaring med Eiendomsavdelingen, som har
godkjent pendelrommet, Origo, og trapperommene som gyldig områder for
bedriftsdag. I tillegg nevnes det at studiekonsulent Espen Murtnes stiller
opp som konferansier for masterseremonien.

2. Leder fra Fysikkforeningen opplyser om at kjelleren (studentpub ved Helga
Engs), som det har vært en tanke å ha en etterfest på, ønsker betalt
for dette. Dette kan oppfattes som snodig gitt at de er orientert rundt
hensikten om å kjøpe en stor mengde drikkerbonger for å gi ut, samt
generell økt trafikk til studentpuben. Likevel er inntrykket at satsen er
sannsynligvis ikke så stor. Det opplyses også om planer for jentekveld før
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semesterstart neste semester, der det finnes likestillingspenger å benytte
seg av.

3. Nestleder opplyser om at vi enda ikke har fått fakturert MFU (Matematisk
Fagutvalg), men nå mangler kun deres faktura info. Vi behøver altså kun
MFU sitt Org. nr, eller så behøver vi en privatpersons fulle navn og adresse.
Dette ønskes helst å gjøres ferdig før sommeren.

4. PR: Fysiske medier meddeler at alle plakater som skal henges opp har blitt
hengt opp, og at bestilling av gensere har ikke gått så smooth, men målet
er fortsatt å få de bestilt før semesterslutt.

5. Arrangementansvarlig purrer på RF: Regi til å ordne faktura for Integral-
Konkuransen.

6. Lesesalsmajor opplyser om at det har vært mellommenneskelige klager på
lesesalen i det siste.

7. Instituttstyrerepresentant orienterer rundt økonomien til instituttet, sø-
kertall på instituttets studieprogram, og diverse:

• det er et overforbruk på 5 mil kr på instituttet

• det jobbes med å opprette et emne innenfor solceller og den type
teknologi.

• Mange søkere til høste, det er 1.2 søkere per studieplass på FA, 1.5
for ELITE, og 6 for det nye studieprogrammaet Kjernefysikk og nuk-
leærteknologi".

• det siste instituttstyremøtet for dette semestret blir 22. Juni.

8. Angående forslaget for at hver seksjon skal ha en representant for å dele
ut roser, så opplysere arrangementsjef om at alle seksjonene som har vært
kontaktet har vært ivrig på dette, men et par av de har ikke ende funnet
ut hvem som har anledning til dette foreløpig. Det opplyses også om at
det er sendt bestilling for lyd og lys til RF: Regi for seremoniene. Mo-
ren til student som har behov for ekstraordinær invitasjon til moren sin,
så har dette blitt ordnet, og da håper vi på det beste. Konferansier for
bachelorseremoni blir Anne Sophie og Sander!

9. Emneevalueringssjef venter på svar for tidspuhnkter til emneevalueringene,
men det begynner å bli tydelig at noe tidsfrister må bli satt for å avklare
dette.

101 2023 Landingsside til studentforeninger D

Det har blitt diskutert på et tidligere møte med studieadminstrasjonen hvordan
studenter på FI skal finne frem til studentforeningene, og landigsside med in-
formasjon er planlagt. Lenker til disse kan inkluderes i eposter som sendes ut.
Vi er blitt spurt om å diskutere hvordan studenter kan best nås ut til. Listen
nedenfor samler punktene nevnt:

• Det foreslås fliers, plakater og booths.
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• Hvis det ikke er for sent å påvirke fliers assosiert med studiestart, så kan
disse modifiseres med info.

• Det foreslås å prøve seg på foreningsdagene til SIO, men dette møter noe
motstand, da disse er mer appelerende for foreninger som brer seg ut over
hele UiO, da våre er tettere knyttet instituttet / Fysikkbygget.

102 2023 Dialogmøte studentforeninger D

Det er planlagt et dialogmøte med studentforeningene angående studiekvalitet,
og vi har blitt spurt om å gjennomgå en liste med punkter, og diskutere det
som er relevant for oss.

1. Angående hvilke utfordringer som vi ser knyttet til studiemedvirkning, så
påpekes det at datoen på møtet vi er invitert til i seg selv er en utfordring
for studiemedvirkning, da dette er midt opp i eksamenstiden. Vi finner
så ut at dette er ved ren tilfeldighet, og at denne prosessen har foregått
lenge, men allikevel så er det uheldig.

2. Angående hvordan studentene kan involveres med fakultet og instituttet,
så er vi svært fornøyd med hva vi har hos Fysisk institutt, altså er ved med
på instituttstyremøtene, som foregår annenhver uke. Angående fakultetet,
så har vi relativt grei kontakt gjennom MNSU.

3. Angående "Hvilke utfordringer knyttet til studentmedvirkning ser dere på
programmene/instituttet?så ser vi at det er utfordrende å få studenter en-
gasjert til å delta i foreningene, og så har vi manglende representasjon fra
masterstudenter i fagutvalget og. Førstnevnte forstås som å være et felles-
problem for alle studentforeninger, og det foreslås at dette kan forbedres
med mer aktiv blesting i forelesninger.

4. Angående "Hvordan kan studentmedvirkning bidra positivti nnenfor pro-
grammene?forstår vi som å være selvforklarende. Vi må representeres ba-
sert på at vi studerer her.

103 2023 Dialogmøte studentrekruttering /D

Vi har fått innkalling fra Helge til enda et møte, som skal handle om studentre-
krutteringen, og vil ha vår innsikt på diverse. listen nedenfor samler diskusjon
om våre utfordringer og behov på programmene, samt annet relevant:

1. programmene er ikke kjønnsbalansert.

2. kompetansen hos fysikere er svært ettertraktet i samfunnet, nærmet de-
sperat så i mer spesifikke områder, men er langt fra allmennkunnskap.

3. Studiebarometer scoren vår har vært fantastisk, så det er ikke urimelig å
inkludere dette faktumet i studentrekruterring.

4. Det påpekes at en del som ville ha søkt FA kan ha søkt NucTec, men det
møtes med uenighet på grunnlag av programmene har blitt markedsført
svært annerledes fra hverandre.
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5. Det nevnes at mange oppfatter at navnet ELITE er misvisende, da det er
svært lite informasjon og teknologi, og uforventet mye teori, slik at søkere
ender opp med feil inntrykk om hva studieprogrammet faktisk er. Dette
fører til at mange bytter til IFI.

104 2023 Eventuelt O/D

Det påpekes at FFU-kontoret har blitt rotete, og alle som føler de har bidratt til
dette rotet oppfordres til å ta en rydderunde. Det påpekes igjen at dette er ikke
stedet for å holde vors, og at låsen desverre er ødelagt igjen, da vet vi ikke lengre
om noen utenfor Fagutvalget benytter seg av rommet. Emneevalueringssjef får
sin attest på sin deltakelse i fagutvalget! Det jobbes også med attest til alle som
har deltatt på møtene. Møtet avsluttes med at deltakele i Fagutvalget takkes
for og settes pris på, da spesielt takkes ELITE representanten da Fagutvalget
aldri har hatt bedre kontakt med ELITE enn vi har hatt dette semestret.

105 2023 Møtekritikk

check-out kl 15:10

Navn på referent
Mads S. Balto
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